

Title (en)

Cross-country or touring-ski binding.

Title (de)

Skibindung für einen Langlauf oder Tourenski.

Title (fr)

Fixation pour ski de fond et ski de randonnée.

Publication

EP 0352554 A2 19900131 (DE)

Application

EP 89112813 A 19890713

Priority

AT 191888 A 19880728

Abstract (en)

A cross-country or touring-ski binding is represented, with a holding shell (2) which bears against the sole edge of the boot on the top and on the bottom and which is spring-loaded about a horizontal axis (5); in a closed position, a locking pin (3) penetrates an opening on the boot from below and a catch (4) is engaged on the holding part; the axis (6), about which the catch (4) is pivotable, lies behind the axis (5) of the holding shell (2) and, with the binding closed, the catch (4) passes through the holding shell (2) from below and bears against its upper side. <IMAGE>

Abstract (de)

Dargestellt ist eine Skibindung für einen Langlauf- oder Tourenski, mit einer am Sohlenrand des Schuhs oben und unten anliegenden Halteschale (2), welche um eine horizontale Achse (5) federbelastet ist; in einer Schließstellung durchdringt ein Verriegelungszapfen (3) eine Öffnung am Schuh von unten und eine Klinke (4) ist am Halteteil eingerastet; die Achse (6), um welche die Klinke (4) schwenkbar ist, liegt hinter der Achse (5) der Halteschale (2) und bei geschlossener Bindung durchsetzt die Klinke (4) die Halteschale (2) von unten und liegt an deren Oberseite an.

IPC 1-7

A63C 9/20

IPC 8 full level

A63C 9/20 (2012.01)

CPC (source: EP)

A63C 9/20 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0352554 A2 19900131; EP 0352554 A3 19901128; AT 393090 B 19910812; AT A191888 A 19910115

DOCDB simple family (application)

EP 89112813 A 19890713; AT 191888 A 19880728